

الإثنين، 5 كانون الأول/ديسمبر 2022 - الأربعاء، 7 كانون الأول/ديسمبر 2022

جمهورية جيبوتي

ملخص

أحرزت إفريقيا تقدماً في مختلف مجالات أهداف التنمية المستدامة مثل الهدف رقم 10 (الحد من أوجه عدم المساواة)، والهدف رقم 2 (القضاء التام على الجوع). ومع ذلك، من الضروري مضاعفة الإجراءات بشكل عاجل حتى يمكن مواصلة التقدم بوتيرة تمكّن إفريقيا من تحقيق جميع أهداف التنمية المستدامة بحلول العام 2030.

وستتيح هذه الندوة الإقليمية، التي يشارك في تنظيمها مجلس النواب في جمهورية جيبوتي، والاتحاد البرلماني الدولي، منبراً يناقش من خلاله المشاركون التحديات الإنمائية والحلول الممكنة للتصدي لها بطريقة شاملة.

وإن لغات عمل الندوة هي الإنجليزية، والفرنسية، والعربية.

Second Regional Seminar for African Parliaments on Achieving the Sustainable Development Goals

Monday, 5 December 2022 - Wednesday, 7 December 2022
Djibouti

Summary

Africa has made progress in various SDG areas such as, for example, Goal 10 (Reduced Inequality), Goal 2 (Zero Hunger). Nevertheless, it is necessary to urgently redouble actions so that progress can continue at a pace that would enable Africa to achieve all SDGs by 2030.

Jointly organized by the National Assembly of Djibouti and the IPU, this regional seminar will provide a platform through which participants will discuss developmental challenges as well as possible solutions to address them in a comprehensive way.

The working languages of the seminar are English, French, and Arabic.